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Afdelingsbestyrelsesmøde

Emner 
Alene hjemme 3, økonomi 

Tid 
Mandag den 6. maj 2024 

kl. 16.00 

Sted 
Beboerhuset 

Indkaldt 
Dorthe Pilgaard, referent 

Erik Hald 

Karen Nielsen 

Lisa Fuhlendorff 

Solveig Pedersen (suppl.) - fraværende 

Torben Ringsø Jensen, formand 

Dagsorden og referat 

Overblik: Fruehøjgaard har repræsentantskabsmøde den 18. maj, vi har markvandring ca. den 23. 

maj og ikke mindst midsommerfest den 22. juni. Derudover er vores kontor i kælderen snart klar til 

indretning. Så dagsordenen er herefter: 

1. Godkendelse af dagsorden og samt referat 

Beslutning: Dagsorden og referat er godkendt. 

2. Økonomi 

Til sociale aktiviteter i alt har Torben udlæg for 1.526,56 kr. som han afregner med Fruehøjgaard. 

Kan bestyrelsen godkende? 

Beslutning: Godkendt som indstillet. 

3. Ris og ros-postkasse 

Opfølgning ifølge Lisa og Erik H. 

Orientering: Lisa og Erik H følger op og får talt med Fruehøj om at skaffe en postkasse, der ikke er 

alt for dyb og hjælper med at pege hvor den skal hænges op.  

4. Bestyrelsen ikke alene hjemme 3 [lukket punkt] 
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5. Ledigt lokale i kælderen 

Bestyrelsens kontor i kælderen under nr. 83 er ved at være tømt og vi bør nu overveje, hvad der 

skal ske med det.  

Forslag: Vi bestiller en grundig hovedrengøring á la den årlig rengøring som fælleslokaler normalt 

får. Så tager vi stilling til anvendelig og plan for samme bagefter. 

Beslutning: Bestyrelsen går ned i lokalet efter mødet og vurderer om der er behov for en 

rengøring.  

Ideer til anvendelse: Haveting, Hynder, Ekstra havemøbler, Lagerplads, Hule til fjernsyn og hygge. 

Ting der ikke tåler at stå i haveskuret. Ting der plejer at stå i værkstedet om vinteren.  

Torben sørger for at inventar der ikke skal bruges mere smides ud/afleveres på genbrug. 

6. Repræsentantskabet mødes den 15. maj 

Forslag: Karen forbliver som medlem indtil hun fraflytter i august. Karen kan dog ikke deltage den 

15. maj. Torben træder til som suppleant med stemmeret. 

Beslutning: Torben ønsker at træde ind i bestyrelsen i repræsentantskabet.  

7. Markvandring 2024 

Vi skal have en markvandring, inden vi mødes næste gang. Derfor bør vi overveje, hvilke ideer vi 

har til gennemgangen senere på måneden.  

Beslutning: Driftschef og en fra parkafdelingen går gennem afdelingen og tjekker om der er nogen 

problemer. Der mangler inddækning hos Arne - det er også sagt på sidste markvandring.   

Der er også et udestående med en større terrasse ud for beboerhuset, som tidligere er drøftet.  

Renovering af gildesalen bliver også taget op igen.  
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Det skal også tages op med en evaluering af havevandringen tidligere på året. Er det, det rigtige 

tidspunkt på året?  

Sig til, hvis der er yderligere forslag.  

8. Midsommerfest 

I december besluttede vi at neddrosle de større arrangementer grundet for få frivillige. Siden er 

der flyttet nye folk ind, og fællesspisningen er begyndt at fungere noget bedre med flere frivillige 

madhold. Spørgsmålet er nu, om vi skal holde en midsommerfest, og om det skal være med eller 

uden majstang. Majstangen tegner til at falde, men derfor kan vi udmærket holde en 

midsommerfest. Vi kan også afholde den lørdag den 22. juni i stedet for samtidigt med, at der er 

sankthansbål ved Fuglsang Sø om søndagen. 

Beslutning: Erik, Karen og Dorthe deltager ikke.  

Torben og Lisa undersøger, hvem der har mulighed for at hjælpe med arrangementet.  

Torben sender en invitation til afdelingen, hvor der står, at majstangen kun bliver til noget, hvis 

der er nok personer til at lave den.  

9. Siden sidst 

Fra lørdag den 13. april er der nu faste havedage, som Torben arrangerer og har ansvaret for.  

Den 18. april havde bestyrelsen et godt møde med Fruehøjgaard om det fremtidige samarbejde. 

Mandag den 22. april var der den første gennemgang af status for haverne og indgangspartierne. 

Ifølge aftale med Fruehøjgaard. 

Torsdag den 2. maj var Rosenholm på besøg i Børglumparken og grundet vejret foregik det i 

pavillonen. 

10. Næste møde: 

Beslutning: Mandag den 3. juni kl. 16.  

11. Punkter til næste bestyrelsesmøde 

Planlægning af midsommerfesten 

Opfølgning på Markvandring 

Opfølgning på postkasse 
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12. Evt. 

 Fællesspisning: Skal det holde pause i juli måned? Torben og Lisa vil gerne arbejde for at 

gennemføre det.  

Dalgasparken fylder 20 år. Bestyrelsen er inviteret til at deltage lørdag den 25. maj.  

 

Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

/formand 

 

Dorthe Pilgaard 

/referent 

 

Bilag A Bestyrelsesmøde referat 8. april 2024 



 

90104 Afdeling Børglumparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 6/5 2024 
 
Administrationen har modtaget referatet den 29/5 2024 
Administrationen har gennemgået referatet den 30/5 2024 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 

 


